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Velkommen til den årlige generalforsamling, og tak for at i har taget jer tid til at komme. Coronaen her sat 

sit præg på dette møde, da det bliver afholdt  noget forsinket, på grund af de pålagte forsamlingsregler. 

Efter sidste års generalforsamling konstituerede bestyrelsen sig med undertegnede, Ole Rasmussen som 

valgt formand, Kristian Bargholz som valgt kasserer, samt de 3 øvrige valgte bestyrelsesmedlemmer 

(Nis Vive, Elmer Rasmussen og Henning Seeding). Arbejdsopgaverne fordeles internt i bestyrelsen 

mellem bestyrelsesmedlemmerne. 

Bestyrelsen har afholdt 3 møder siden sidste generalforsamling, hvor vi har arbejdet med foreningens 

udfordringer. 

Vores gode samarbejde ned Leestrup Parkservice fortsætter, da vi synes vi har fået et flot område rundt om 

volden. Og ikke mindst skal vi ikke hæve grundejerforeningens kontingent. 

Men hvis der er nogle initiativrige personer, som vil lave arrangementer for børnene og voksne i 

udstykningen, er der en lille pose penge i overskud på budgettet. 

Bestyrelsen arbejder med projekter med at lægge løg af flerårige blomster inden for volden. Man kan se 

noget der ligner ved Bavneskolen ud mod Karisevej.  På den anden side af volden kunne vi måske prøve at 

så flerårige vilde blomster. Alt dette kan holdes inden for budgettet! 

Og den annoncerede nye vejbelysning er kommet!  

Tak for et godt samarbejde i bestyrelsen.    

Ole Rasmussen 


